
Minnesanteckningar Elevråd Järlåsa skola 

Datum: 2024-01-15 

Tid: kl. 08.00-09.00 

Plats: Matsalen 

Närvarande: Annika (rektor), elevrådsrepresentanter från klass F-6. 

Klass elevrådsrepresentanter 
F - 

1 Cassandra, Emil 

2 Meja, Tage 
3 Walter, Leonora 

4 Sigrid, Yasmin 
5 Annie, Imilia 

6 Oscar, Ruben 

Ordförande & sekreterare för mötet: Annika 

 

1. Från skolledning/rektor 

- Vi saknar representanter för F-klassen, som vi trodde skulle vara med fr o m idag. 
- Annika pratar med Ella om det. 

 

2. Utvärdering av julavslutningen 2023 

- Den var fin och det var många fler som sjöng och uppträdde. Det var bra. 
- Wåge, Kiara och Henning var presentatörer och det gjorde de jättebra. 
- Nästa gång behöver presentatörerna ha varsin stol att sitta på när de inte 

presenterar. 

- Jättemodigt och fint av dem som sjöng duetter och solo. 😊 

 

3. Klassrumsreglerna 

- Reglerna delades ut till elevrådsrepresentanterna. De ska nu utvärderas i 
klasserna. Behöver något justeras eller läggas till? 

- Uppdaterade klassrumsregler tas på nästa elevråd och beslutas där. 

 



4. Personal vårterminen 2024 

- Pernilla är tjänstledig (vilket betyder ”jobbar inte”) för lärarstudier. 
- Ingrid går i pension. 
- Jonas Karlsson, ny lärare fritidshem, började förra veckan. 
- Marie Luks kommer att arbeta i stället för Pernilla. Marie börjar den 22 januari. 
- Mathew Williams kommer att fortsätta arbeta hos oss hela vårterminen. 
- Eleverna undrar hur det kommer bli med skolsköterska? Annika svarar att frågan 

nu ligger på beslutsnivå ovanför rektor. Det är svårt att rekrytera skolsköterska 
eftersom skolan inte kan erbjuda en heltidstjänst. 

 

5. Köksfrågor 

- Några elever skulle uppskatta kryddor som gör maten lite starkare, ev. lite 
chillikrydda. Vaso ska ställa fram ”chillikrydda” som man kan krydda maten med. 

- Några elever önskar köttbullar och köttfärssås lite oftare. Vaso svarar att 
beslutet tas någon annanstans. Det finns forskning på vad som passar bra för 
elever och det är den maten som serveras. 

- Det är viktigt att se till att maten räcker. Lärare och elever måste ha koll på hur 
mycket man får ta. Det är viktigt att det märks upp hur många man får ta. Vaso 
ansvarar för att göra det. 

- Några elever önskar lite mer tid för att äta. Annika pratar med lärarna om det. 
- Lågstadiet behöver torka sina bord lite bättre. Annika pratar med lärarna om 

detta. 
- Vaso vill att alla elever ska smaka på allt! Det är viktigt att prova INNAN man 

säger att man inte tycker om.  
- Vaso påminner eleverna om att inte ta för mycket mat på tallriken. Ta om i 

stället. Vi ska inte slänga så mycket mat. 

 

6. Fritids 

- Det är bra på fritids. Kul att man får åka skridskor och åka pulka. 
- Kan vi få tillgång till klätterställningen, vi väntar på grinden. Vi hoppas på detta 

till våren. 
- Kan man ta bort gamla nätet??? 
- Roligt om man kan gå i väg till någon annan ev. pulkabacke. Finns det någon? 
- Ev. flytta däcken lite till? 

 

7. Från respektive årskurs/klass  

 



F-klass - 

Boken - 
Eken Tre önskemål: 

1. Längre faddring 
2. Länge idrottslektioner 
3. Längre skoldagar 

Åk 4 Kan skolan köpa in fler skridskor i olika storlekar? 

Man vill kunna ta med klubbor till isen. 

Kan man dela upp isen i två delar, en för ishockey och en för islek 
och skridskoåkning? 

Faddring skulle vara roligt att ha på ”Järvallen” längre fram i vår. 

 

Åk 5 Kompisgungan är nu på plats 

Önskemål är att kunna spela fotboll även när det är snö. 

Utomhuslektioner önskas när det blir varmare 

En skön möbel i klassrummet, en soffa? Finns det någon som vill 
skänka en? 

Bättre stolar och bord önskas. Annika behöver veta vilka bord och 
stolar. Gärna bord med lock. 

Måla om väggar och dörrar önskas. Ska göras i sommar! 

Önskemål är skåp i korridoren! Annika ska kolla om det finns 
några i kommunen som vi kan få. 

 

Åk 6 Inget klassråd 

Vill ha inne-rast. 8 elever/gång. Onsdag och torsdag. Använda 
rummet mellan F-klass och Boken. Mikaela, Ella och Ida ska prata 
ihop sig om detta. Annika påminner. 

Önskar att vi har elevråd en annan dag och ev. annan tid. Kanske 
09.30? Inte på tisdagar. Ev. onsdag 09.30? Annika kollar med 
lärarlaget. 

 



 

8. Nästa elevrådsmöte: 

- Annika bestämmer nytt datum med lärarna. 
- Elevrådsrepresentanter har klassråd i sin klass innan. 
- Gå igenom och diskutera ”klassrumsreglerna” innan dess. Behöver något ändras 

eller är de bra som de är? 

 


